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Deltagere: Formand Merete Olsen 

Næstformand Eilif Eghave 

Sekretær Henning Riber 

Kasserer Lone Bilyk 

Håndbold Susanne Skjold Petersen 

Gymnastik Hanne Roslyng-Stilou 

Badminton 

 

Niels Erik Bull 

 

 

Fraværende:   

Fodbold Søren Tofte 

Motion Allan Røske Nielsen 

TeamGym Mette Andersen 

Tennis Carmen Wilkes Uhre 

 
 

 

Fremmøde 

 

Der var enighed om, at være utilfredse med fremmødet.  

Vore mødedatoer har været kendte siden november måned 2012, så 

det er svært at forstå 1/3 ikke møder op :-( 

 

 

Velkomst og 

overrækkelse 

af gave fra 

Viby Genbrug 

til GIF  

Carsten orienterede grundigt om hele organiseringen af Kirkens 

Genbrug. 

Herefter overrakte han et tilskud på 20.000,-  

Der blev taget foto af hele simonien. 

 

Pengene bruges til: 

Arrangementer for børn & unge, hvor der  kan ansøges om 

økonomisk støtte af disse midler fra GIF-hovedforeningen efter flg. 

kriterier: 

 

1) Til gavn for børn og unge under 25 år. 

2) Til fremme af bevægelse for så mange som muligt. 

3) Kan dække redskaber, rejser m.v.  

4) Der skal søges inden den 1. oktober 2013. 

 

 

Kommentarer 

til sidste 

referat. 

 

Ingen.  

Bordet rundt   

Gymnastik 

 

 

 

Der er en del hold, der skal til opvisning Vigen (tidligere Borrevejle). 

Lørdag kl. 10:00 vil der blive uddelt fane ved en højtidelighed i 

Roskilde Domkirke.  

Weekenden efter vil GIFG være med til en opvisning i Sommerland 

Sjælland. Efter opvisningen, vil gymnasterne kunne muntre sig med 

de mange forlystelser. 

3 guldmedaljer til kettelbell i forbindelse med sommerfestival. 

GIFG er i gang med at rejser penge til flere/nye redskaber.  

 



 

 

Referat fra møde GIF Hovedforeningen mandag den 3. juni 2013 

Emne Aktivitet Ansvar 
 

 Side 2 af 3 

 

Der er flere af de gamle redskaber som er så nedslidte efterhånden, 

at de skal udskiftes. 

 

Badminton Sæson slut og starter igen til august. 

 

 

Håndbold Har som noget nyt startet et senior mix hold op, hvilket ser ud til at 

være fornøjeligt. Når damerne scorer giver det 2 mål. 

Fløng stævnet er gået rigtigt godt for de unge spillere. 

Har slettet haltider her til sommerferien. 

Dommerbordet er ikke helt tidssvarende. Vi bør se på forbedringer 

Søren Tofte, Susanne Petersen og Henning Riber mødes for at drøfte 

ændringer / fornyelser. 

 

 

 

 

 

 

 

HR 

Resultat af 

behovsanalyse 

Merete sammenstiller tilbagemeldingerne således det er overskueligt 

for projektgruppen at arbejde med. 

Vil blive gennemgået på næste møde. 

 

Henning Riber rykker skolen for svar. 

Henning Riber sender materialet til Klubben og SFO. 

 

Der var bl.a. en debat om, hvordan træning kunne koordineres bedre  

mellem afdelingerne, således der ikke trænes på samme tider i 

samme aldre. Dette kan måske koordineres på halfordelings mødet.  

Det samme gælder f. eks. forældre og børns trænings tider, så vidt 

det er muligt placeres på samme tid. 

 

 

 

 

 

 

HR 

HR 

Borgerunder-

søgelse – DGI 

Henning gennemgik hovedtrækkene i aftalen, samt tidsplanen. 

Der var enighed om, at anførte tidsplan er ok, så det er den vi 

kørere videre efter. 

Tilbud vedhæftet. 

 

For at kunne følge tidsplanen, er næste møde rykket frem til tirsdag 

den 20. august. 

 

 

Video til frivillig 

fredag 

Kultur, fritid og idrætsforvaltningen i kommunen har opfordret til, at 

lave en lille video som bl.a. skal vises til frivillig fredag. 

Der var enighed om, at deltage med et eller andet sjovt og flere 

forslag var på bordet. 

Beslutningen træffes på næste møde, indtil da går vi og tænker 

videre. 
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Evt. En instruktør som brænder for tværfaglige sportsgrene har meldt 

sig. Det drejer sig om aldersgruppen 5-6 årige. Der vil være vidt 

forskellige idrætsgrene som tages op, så børnene prøver hele 

paletten og kan derudfra måske bedende danne sig et indtryk af, 

hvilke idrætsgrene man gerne vil gå til. 

Udgangspunktet er glæden ved at bevæge sig.  

Tidspunktet kunne evt. være søndag formiddag kl. 8:30 - 10:00. 

Der var stor interesse for initiativet bordet rundt, så der arbejdes 

videre med projektet. 

 

Hallen er som sædvanlig lukket i skolens ferie periode. Forskellen i år 

er at ingen har adgang. 

Tennis vil dog have adgang til toilet og bad. 

Få fra motion har booket tid i hallen i ferien og har adgang. 

 

Det er vigtigt, at holde nøglerne til hallen opdateret, idet nøglerne er 

lige små computere, som bærer informationer rundt fra dør til dør. 

Bliver de overfyldte med data, falder de helt ud af systemet og de 

kan ikke anvendes igen før de er opdateret på hallens computer. 

 

Jeg fik ikke informeret om, at fra efter sommerferien bruges hallens 

egen booking system kun i ferien samt bookede tider for billard og 

mødelokalet. 

Det er på interbook de bookede tider i hallen kan findes. 

Booking og afbooking sker stadig på hallens hjemmeside. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

HRS 

Referat Henning Riber 

 

MO udsender dagsorden en uge før næste møde. 

 

 

 

MO 

 

Næste møde 

 

Afholdes tirsdag den 20. august kl. 19:30 i mødelokalet. 

 

Drikkevarer mm. klarer Eilif Eghave 

 

 

 

EE 

 


